
Proces - verbal al  şedinţei  CL   din    29. 06. 2018 

Pagină 1 din 5 

 

        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi,  29 iunie  2018, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.43/2018  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă  dl.Vasile Bejera, primarul 

comunei  Ştiuca. 

Secretarul comunei, domnul  Marian Dincă, în urma  apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  11 consilieri  din  11  

convocaţi. 

De   menţionat   că  pentru  această  ședință ordinară  a  fost  emisă  invitaţie  de  

participare  care a  fost adusă la cunoştinţă domnilor  consilieri,  prin comunicare pe 

telefon şi prin corespondenţă electronică,  cu câteva  zile  înainte de desfășurarea  ei.  

Până la data desfăşurării acestei  şedinţe  nu  s-a  primit  o motivare  pentru absenţe.  

În conformitate  cu  prevederile  Legii nr.52/2003  proiectele  de hotărâri  au fost 

publicate  pe  site-ul  propriu şi  afişate la avizierul de  la sediul instituţiei. 

Se  pune  în discuţie  aprobarea procesul verbal al ședinței anterioare,  domnii 

consilieri votează  în  unanimitate  procesul verbal  al  ședinței  anteriore  a consiliului  

local. 

Domnul primar, iniţiatorul  şedinţei ordinare, prezentată ordinea  de  zi  al  şedinţei  

ordinare. Se propunea  adăugarea  unui  nou  punct  la ordinea  de zi față  de cea 

publicată și în aceste  condiții se supun  spre aprobare   următoarele  puncte: 

 alegerea  președintelui  de ședință; 

 aprobarea  Regulamentului  de organizare   şi  funcţionare    al  

primăriei  comunei   Știuca; 

 aprobarea cofinanţării „Proiectului regional de dezvoltare a 

infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Timiş, în perioada 2014-2020” prin 

POIM si asocierii Comunei Știuca prin Consiliul Local al Comunei Știuca cu 

Județului Timiș prin Consiliul Județean Timiș in vederea asigurării cofinanțării 

proiectului; 

  aprobarea  vânzării unui  imobil  din intravilanul  localității Zgribești; 

 aprobarea   organizării   reţelei unităţilor  de  învăţământ  

preuniversitar de stat din comuna Ştiuca pentru  anul şcolar 2018-2019. 

Domnii  consilieri  locali sunt  în unanimitate  de acord  cu ordinea  de zi .  
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Punctul 1 al ordinii de zi –  alegerea  președintelui  de ședință 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Așa după  cum s-a  procedat, în urmă cu trei luni, se  fac  propuneri pentru  

președinte  și  supleantul  acestuia  pe  o  perioadă  de trei luni de zile. 

Domnul consilier local Brașoveanu Ionuț:   propune  pentru  funcția  de președinte  

de ședință pe   domnul Corjuc  Vasile iar  supleant pe domnul Munteanu Iosif - 

Constantin.   

 Domnul viceprimar  Boc Nicolae – Virgil :   propune  pentru  funcția  de 

președinte  de ședință pe   domnul Munteanu Iosif - Constantin iar  supleant pe domnul 

Corjuc  Vasile.   

Se trece la  vot : propunerea domnului consilier Brașoveanu este  votată de 4 

consilieri iar  propunerea  domnului viceprimar este  votată  de 7 consilieri. În aceste  

condiții pentru o perioadă  de trei  luni pentru  funcția  de președinte  de ședință este    

domnul Munteanu Iosif - Constantin  iar  supleant este domnul Corjuc  Vasile.   

Hotărârea  nr. 33  privind alegerea  președintelui  de ședință, adoptată cu  7  voturi 

„pentru”, 4  voturi „împotriva” (Benzar Gheorghe sn., Benzar Gheorghe jr., Brașoveanu 

Ionuț, Hanțig  Samuil).  

În  continuarea  ședinței   domnul  consilier  local  Munteanu  Iosif – Constantin, 

în calitatea  sa  de președinte  de ședință,  preia  conducerea  ședinței  ordinare. 

 

 

Punctul  2 al ordinii de zi -  aprobarea  Regulamentului  de organizare   şi  

funcţionare    al  primăriei  comunei   Știuca; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  secretar  prezintă regulamentul de organizare   şi  funcţionare    al  

primăriei  comunei   Știuca. Printre  altele  se arată  că  acest  regulament  trebuie  

actualizat  cu  noile  prevederile  legale, iar  în  momentul  de față  forul  legislativ  are  în 

dezbatere  noul Cod  administrativ  care prin intrarea  lui  în vigoare va abroga multe  

legi din  domeniul administrației locale și  probabil  la  toamnă  vom  aproba  un nou 

regulament  modificat  după  noile  cerințe.   

Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. : „ fondul  funciar  este  un domeniu 

foarte  important și  trebuie  tratat ca  atare. Observ  că  aparatul  de specialitate  al 

primarului este foarte încărcat, se poate  cu  personal  mai  puțin luând în considerare 

tehnica  de calcul avută  în dotare”. 

Domnul  primar: vă  aduc  la  cunoștință că în normativul   numărul de posturi 

aprobate  este  de 18 persoane, iar noi funcționăm cu 15 angajați. Nu suntem  la maxim  

de posturi, mai  putem  angaja peroane.  

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul.  Hotărârea  nr. 34  

aprobarea  Regulamentului  de organizare   şi  funcţionare    al  primăriei  comunei   

Știuca”,  adoptată cu  10  voturi „pentru”,  un  vot „abținere” (Benzar Gheorghe sn.). 
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Punctul  3 al ordinii de zi -  Aprobarea   cofinanţării „Proiectului regional de 

dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă uzată din judeţul Timiş, în 

perioada 2014-2020” prin POIM si asocierii Comunei Știuca prin 

Consiliul Local al Comunei Știuca cu Județului Timiș prin Consiliul 

Județean Timiș in vederea asigurării cofinanțării proiectului; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

Domnul  primar  prezintă  pe larg proiectul  de hotărâre. În cadrul acestui  proiect  

pentru  comuna  Știuca  sunt destinați peste  3 milioane  de euro, fără TVA, se va  

moderniza tot sistemul  de alimentare cu apă din comună. În scurt timp se va  accesa 

finanțarea  de către asociația  apă-canal Timiș. Din totalul de 179 mil euro 85% sunt 

asigurați de UE,  13% de către guvernul român  și 2%  de către asociația interjudețeană. 

Din  partea  noastră de 2%,  care  reprezintă   66 mii de euro,  75% vor  fii asigurați  de 

CJ Timiș  și  25%  de către  comună Știuca cam  16,5 mii de euro, pe o perioadă de 3 ani. 

Susțin ca să fie  votat proiectul  de hotărâre așa  cum  vă este  prezentat. 
Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : de ce nu se accesează fonduri  europene 

de către  comuna Știuca, așa cum  au făcut și alte comune  fără a se apela  la  asociație?  Toată  

această investiție  se face pentru Aquatim,  care va  face  prețul  apei cum dorește ea. Pe termen 

lung prețul  va fi monopolul Aquatim. Comuna  nu trebuie  să depindă  de un monopol. Aici nu  

sunt  împotrivă ca Aquatim  să investească  dar trebuie să se condiționeze nivelul prețului la 

apă. Este o  problemă  foarte sensibilă  pentru viitor. Mai am o problemă  calitatea apei  este 

foarte proastă. Când se rezolvă  problema apei cu Aquatim.   

Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : să se facă  o investigație  din partea 

ANMR  cum se face prețul apei? Este un preț mare la apă și nu se face nimic. 

Domnul consilier local Brașoveanu Ionuț:   domnul  primar  ce poziție  ați avut față  de 

prețul apei în calitate  de membru al asociației. Calitatea  apei este  fantastic  de proastă  și 

nocivă, cum ați acționat pentru înlăturarea acestui aspect, ați sesizat Aquatim-ul ? 

 Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : referitor  la partea  de canalizare prin 

aducțiune pentru localitățile Dragomirești și Oloșag, pentru care am fost împotrivă, am insistat 

să  se  facă canalizarea gravitațională.  Este cea mai mare greșeală dacă se face prin aducțiune 

și nu cea gravitațională.  

Domnul consilier local Hanțig Samuil : se poate rezolva prețul apei? 

Domnul  primar: referitor la accesarea de fonduri europene vă readuc aminte că nu 

există nici un ghid  de finanțare  care să accepte  comune cu locuitori mai puțini de 2000 care să 

acceseze  fonduri europene. Fostele  consilii locale  au  fost  de acord  cu  asociere la  ADI apă 

canal Timiș.  

Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : Se putea  asocia  cu Darova de exemplu! 

Domnul consilier local Benzar Nicolae : de ce uitați  că  acum 14 ani era  cea  mai 

bună  apă din județ iar acum este cea mai nocivă că este exploatată  de Aquatim? Prin acest 

proiect se dorește îmbunătățirea  sistemului și calității apei în comuna Știuca.  

Domnul  primar: după  obținerea  finanțării implementarea proiectului o va realiza 

Aquatim  cu toate procedurile care sunt necesare. La  întrebările care nu au legătură cu obiectul 

supus dezbaterii  voi răspunde la  punctul „Diverse”.  

Domnul consilier local Brașoveanu Ionuț:  sunt  de acord cu participarea  la 

cofinanțare  pentru acest proiect. 

Domnul consilier local Benzar Gheorghe sn. : sunt împotriva  asocierii și voi vota 

împotriva. 
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Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.35  

privind aprobarea cofinanţării „Proiectului regional de dezvoltare a infrastructurii de 

apă şi apă uzată din judeţul Timiş, în perioada 2014-2020” prin POIM si asocierii 

Comunei Știuca prin Consiliul Local al Comunei Știuca cu Județului Timiș prin 

Consiliul Județean Timiș in vederea asigurării cofinanțării proiectului,  adoptată cu  9   

voturi „pentru”,  un  vot „împotriva” (Benzar Gheorghe sn.), un  vot „abținere”(Benzar 

Gheorghe jr.). 

 

Punctul  4 al ordinii de zi -  aprobarea  vânzării unui  imobil  din intravilanul  

localității Zgribești; 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar  prezintă  pe larg proiectul  de hotărâre.  Imobilul  necesită  

reparații serioase care nu sunt oportune  la  acest moment. Se solicită consiliului  local 

aprobarea pentru scoaterea  la vânzare a imobilului. În clădirea edificată pe terenul în 

suprafață de circa 8 ari locuiește  o familie  cu  patru membri  care intenționează să 

cumpere aceste  imobil. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.36  

privind aprobarea  vânzării unui  imobil  din intravilanul  localității Zgribești,  adoptată 

cu  11   voturi „pentru”. 

 

Punctul  5 al ordinii de zi -  aprobarea   organizării   reţelei unităţilor  de  

învăţământ  preuniversitar de stat din comuna Ştiuca pentru  anul şcolar 

2018-2019. 

Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  Vasile Bejera, primarul  comunei, prezintă proiectul de hotărâre. 

 
Domnul consilier local Benzar Gheorghe jr.: să se facă adresă pentru a fi menținută în 

funcțiune  grădinița  din Zgribești prin care să fie  precizat că se suportă cheltuielile de la  

bugetul local. 

Domnul consilier local Benzar Nicolae : consiliul  de administrație  a  analizat situația  

si această este situația. 

Domnul  primar: susțin proiectul așa după cum a fost depus fiind așa este legal, o 

grădiniță nu poate funcționa cu mai puțin de 10 copii. 

Domnul consilier local Brașoveanu Ionuț:  ce ați  întreprins  pentru a menține în 

funcțiune  grădinița din Zgribești? 

Domnul consilier local Benzar Gheorghe  jr. : am propus  un amendament la acest 

proiect.  

Consiliul  local  nu este  de acord cu amendamentul depus, 4  voturi „pentru ” și 7 

voturi „împotrivă”. 

Domnul  președintele  de şedinţă  supune  la  vot proiectul. Hotărârea  nr.37  

privind  aprobarea   organizării   reţelei unităţilor  de  învăţământ  preuniversitar de stat 

din comuna Ştiuca pentru  anul şcolar 2018-2019,  adoptată cu  7   voturi „pentru”,  4 
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voturi  „împotriva” (Benzar Gheorghe sn., Benzar Gheorghe jr., Brașoveanu Ionuț, 

Hanțig  Samuil). 
 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 
Domnul primar:  referitor  la  prețul  apei  vă informez  că  în cadrul asociației  am 

fost  unul dintre cei care am cerut un preț diferit pentru mediul rural față de cel urban, 

dar întrucât sunt proiecte  finanțate  finanțatorul nu acceptă un preț diferit.  Să nu aveți 

impresia  că  o societate  comercială de interes  local  poate  face un preț mai mic decât 

cel practicat de Aquatim.  

  O parte  dintre domnii consilieri locali  nu mai au răbdare pentru a  mai discuta 

alte  probleme și părăsesc sala de ședințe. În aceste condiții domnul  preşedinte de şedinţă  

declară  închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                 Întocmit, 

    consilier        Secretar, 

 Munteanu    Iosif  - Constantin           Marian   Dinca 
 
 
 
 


